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SDP:n valtuustoryhmä

Aloite

Kaustinen L2.4.2OZL

Kaustisen kunnanhallitus

Kanttorilan tontti ollut käyttämättömänä jo useita vuosia. Paikalle suunnitellun "senioritalon"
suunnittelu ollut myös pysähdykissä. Tarve on tunnistettu kuten myös Soitteen mahdollinen tarve
kyseisestä kiinteistöstä. SDP:n ryhmä esittää että aloitetaan välittömästitoimenpiteet hankkeen
eteenpäinviemiseksi.
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